
Referat af DHPUs bestyrelsesmøde d. 23. april 2007 kl. 20:00- 23:30. 
 
Ved mødet deltog Jens Chr. Thullesen, Rasmus Rohlff, Birger Strandquist og Jeppe Krogh. 
 
 
 

1. Bestyrelsen diskuterede Marcus Malmqvists ønske om ændring af ligareglerne. Forslaget 
om ændringerne blev vedtaget. Vi giver de nye ligaregler en prøveperiode på et år med et 
krav om registrering af alle forsøg med Leonardo et GPS-styresystem. (RR følger op) 

2. Bestyrelsen diskuterede mulighederne for et standardsvar til alle udenlandske henvendelser 
om flyvning i Danmark. Standardsvaret vil blandt andet henvise til lokale klubber for 
yderligere information om de bedste steder at flyve. (JK følger op) 

3. Bestyrelsen diskuterede Dennis Sørensens forespørgsel om midler til privat PG-tur til Norge 
med den norske PG-elite.. Dennis Sørensen er sent ude med forespørgslen, men vi mener 
dog umiddelbart, at hans tur vil gavne etableringen af et Acro hold i Danmark. Vi talte om, 
at Dennis evt. kunne skrive en logbog over sin tur til Norge, hvis unionen skal støtte turen. 
Formand, Rasmus Rohlff, taler med den tidligere formand, Niels Jensen, om at finde 
pengene i budgettet. Sagen er derfor ikke afsluttet. (RR følger op) 

4. Hanna Britt Milling, redaktør af Idrætsliv, kontaktede unionen ang. udlån af deres 
journalistpraktikant, Morten Lyebalk, for én dag. Bestyrelsesmedlem, Jeppe Krogh, 
kontaktede Hanna Britt Milling den følgende dag for at forhøre sig om mulighederne for at 
låne journalistpraktikanten under Venølejren i uge 26. Desværre var det ikke muligt at låne 
Morten i en hel uge og idéen droppes. (JK følger op) 

5. Bestyrelsen har behandlet Valhallas klagesag om afgørelsen i personsag. Den nye bestyrelse 
fastholder den gamle bestyrelses afgørelse. Bestyrelsen overvejer at udarbejde en procedure 
for behandling af klagesager. (RR følger op) 

6. Flyvechefen, Uddannelseschefen og Sikkerhedschefen inviteres til møde om fremtidige 
opgaver i unionen. Preben Bjørkmann vil gerne fortsætte som flyvechef og Niels Jensen har 
stillet sig til rådighed som uddannelseschef. Bestyrelsen aftaler mødedato ved næste 
Skypemøde. Formanden kontakter mulige kandidater til posten som sikkerhedschef. (RR 
følger op) 

7. Bestyrelsen ønsker, at bestyrelsens mødereferater er lettere tilgængelige for medlemmerne 
på www.dhpu.dk. Bestyrelsens daglige arbejde skal være så synligt som muligt for 
medlemmerne. (JCT følger op) 

8. Næste bestyrelsesmøde er d. 30. april kl. 20:00 på Skype. (RR er ordsstyrer) 
 
       Referent: Jeppe Krogh 


